

《单词百科:Emirates是什么意思?Emirates怎么发音?Emirates的解释和用法》

英语单词Emirates是什么意思?Emirates怎么读?Emirates怎么发音?简答网为您整理了Emirates的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Emirates怎么读

Emirates的读音:[m r t]

Emirates的意思

1、abbr.United Arab Emirates (on the Trucial Coast of the Persian Gulf)
阿拉伯联合酋长国(位于波斯湾);

Emirates的相关词组

1、United Arab Emirates 阿拉伯联合酋长国(=UAE);

2、 united arab emirates 阿拉伯联合酋长国(=UAE);

Emirates的双语例句

1、 Speculation is rife, for instance, that Qatar and Arab Emirates are about to break their pegs.

比如说,人们普遍猜测,卡塔尔和阿联酋准备不再将本国货币与美元挂钩.

2、 An Air force plane from the [United Arab Emirates] also has delivered supplies.

从 阿联酋 起飞的飞机已经开始输送给养.

3、 The Middle East, particularly the Arab Emirates and Qatar are another hot area for hotel openings.

以阿联酋和卡塔尔为首的中东地区是新开酒店的又一热点区域.

4、 Boeing . advanced 1.9 percent after winning a \$ 9.1 billion order from Emirates.

波音公司获得阿联酋航空91亿美元的订单,公司1.9%.

5、 Politics: the Department of Constitutional Monarchy Emirates.

政治: 系君主立宪制酋长国.

6、 The Abu Dhabi Investment Authority , of the United Arab Emirates , worth \$ 875 billion, is biggest.

阿联酋的阿布扎比投资局价值8750亿美元, 是资产额最大的.

7、 I am a woman from United Arab Emirates. I have short black hair.

自我描述.您的头发是什么颜色?它是长的或是短的? 您有胡子或胡髭吗?

8、 The United Arab Emirates have ordered 30 2000-9 aircraft, a customised version of the 2000-5.

阿联酋近期订购了30架幻影2000-9型,9型实际上是5型的改进型.

9、 Sheikh Ahmed is the younger brother of the president of the Unied Arab Emirates.

谢赫阿卜杜拉是阿联酋总统弟弟.

10、Perhaps his most important contribution however was in the 2-2 draw with Portsmouth at Emirates Stadium.

这还不算,也许他更重要的贡献是在埃米尔球场迎战朴茨茅斯的那场2:2的平局里.

11、Javier Mascherano will miss Wednesday's game at the Emirates.

小马将缺席周三客场对阵阿森纳的比赛.

12、Liverpool a tough test of their title credentials this weekend to the Emirates to face Arsenal.

本周球队就将做客酋长球场面对阿森纳,这场比赛在利物浦的争冠路途上显得格外重要.

13、Three of the quartet that follow are at Emirates Stadium.

接下来的四场比赛三场将会在酋长球场.

14、Gulf Air and Emirates came second and third in the survey.

“海湾航空”和“酋长国航空”在调查中分列二、三名.

15、Mega-Tower : Das ? Jumeirah Emirates Tower Hotel in Dubai ist 309 Meiter hoch.

(下左图文字)真皮: 豪华巴士的座位超级舒适.

以上是简答网为您整理的Emirates怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于Emirates的用法

、Emirates的释义、Emirates的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Emirates>